
 

Protokoll från styrelsemöte i Söderbärke kyrkbåtsförening 2017-08-27. 

 

Närvarande: Nils-Olov Olsson, Lars Annerman, Ulf Hugo´, Kent Olsson,  

Övriga: Ulf Nordfeldt, Bengt-Göran Norbäck. 

 

 

Mötets öppnande. 

Ordförande förklarar mötet öppnat. 

 

Dagordning. 

Godkändes med tillägg av en övrig fråga. 

 

Föregående protokoll. 

Lades till handlingarna utan kommentarer. 

 

Ekonomi. 

I kassörens frånvaro  redogjorde Lars Annerman för ekonomin. 

Sommarens aktiviteter har gett ett mindre överskott och en ekonomisk buffert finns. 

Ett bidrag från kommunen till en ny flytbrygga är beviljat. 

 

Marknadsföring, sponsring och samarbete med andra. 

Föreningen har fått en kallelse till Föreningsrådet den 21/9. Lars Annerman är vår 

representant. 

 

Aktiviteter. 

 

-Kultur. 

En rodd till Wanbo herrgård för lunch ”Roäta” har genomförts, även en 

rodd från Västanfors till Söderbärke. 

Den senare beslutades att läggas på en lördag eller söndag för att få fler deltagare. 

 

-Motion. 

Deltagandet i motionsrodden har varit något högre än föregående år. 

Förslaget om inköp av en motionsbåt typ dubbel-sculler bordlades. 

 

-Tävlingsrodd. 

Föreningen har deltagit i ”Oljeön runt” och  vår egen ”Söderbärke öppna”. 

Beslut togs att inte ta ut startavgift av det egna laget samt att deltagare som 

representerar föreningen skall vara medlemmar. 

 

-Uthyrning. 

Det har varit 7 uthyrningar under sommaren samt ytterligare en kommande. 

Beslut togs om en hyra av 300 kr plus 100 kr per timme för privata och ideella 

kunder. 



För företag 400 kr plus 100 kr per timme under denna säsong. 

 

-Underhåll/ reparation. 

Wirespel för sjösättning är färdiga. Rullbanorna för båtarna är åtgärdade för bättre 

funktion.  En ny flytbrygga ska tillverkas under vårvintern 2018. 

 

-Projekt. 

Ulf Nordfeldt redogjorde för projekt Västeråsgården under ölfestivalen. 

15 övernattningar är bokade i dagsläget. 

 

-Övrigt. 

Decemberaktivitet med julgröt och smörgås ska hållas. 

En styrmanskurs ska hållas om minst 5 deltagare finns. 

Bengt-Göran Norbäck blir kursledare. 

 

Övriga frågor. 

En fråga angående tävlingar och uttagning av tävlingslag har inkommit. 

Efter överläggning enades styrelsen om att svara med ett personligt brev till 

vederbörande. Styrelsen enades om brevets lydelse. 

 

-Nästa möte. 

Styrelsemöte ska hållas den 16/10. 

 

Mötet avslutas. 

Ordförande förklarar mötet avslutat. 

 

 

 

Vid pennan:                                       Justeras: 

 

Ulf Hugo´                                           Nils-Olov Olsson 

 

 

 

 


